
1 

 

BOP.521.11.2024 

 

Protokół z X posiedzenia Suwalskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego  

w dniu 12 września 2024 r. 

w Centrum Wspierania Organizacji Pozarządowych, przy ul. T. Kościuszki 71  

 

 X posiedzenie Suwalskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego (SRDPP) piątej 

kadencji odbyło się w czwartek 12 września 2024 r. w Centrum Wspierania Organizacji 

Pozarządowych, ul. T. Kościuszki 71 w Suwałkach. Rozpoczęło się o godzinie 15.30, 

zakończyło o godzinie 17.30. 

  W posiedzeniu uczestniczyło 11 członków SRDPP. Swoją nieobecność 

usprawiedliwiła Anna Kumiszcza. Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyły zaproszone przez 

Przewodniczącego w związku z tematyką zaplanowaną na posiedzenie: Dorota Szczęsna, 

naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia oraz Maja Wawrzyniak, główny 

specjalista z tego wydziału, odpowiedzialna za przygotowanie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na lata 2025-2028.  

Posiedzenie otworzył Jarosław Ruszewski, Przewodniczący SRDPP, który powitał 

zebranych, a zwłaszcza nowego członka SRDPP Kamila Klimka, reprezentanta Rady 

Miejskiej w Suwałkach, powołanego do Rady na miejsce Krystyny Gwiazdowskiej, która 

zakończyła kadencję radnej. Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia jak 

poniżej:  

1. Przyjęcie porządku obrad dziesiątego posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z dziewiątego posiedzenia SRDPP. 

3. Informacja o pracy Zespołu ds. Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, w składzie którego 

znalazła się przedstawicielka SRDPP. 

4. Konsultacje projektu Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na lata 2025-2028.  

5. Konsultacje Programu Współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

6. Inne sprawy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Jarosław Ruszewski, Przewodniczący SRDPP spytał, czy obecni chcą wnieść jakieś 

uwagi i nowe sprawy do przesłanego im drogą mailową przez Sekretarz porządku 

posiedzenia.  

Agnieszka Szyszko zaproponowała dopisanie nowego punktu w brzmieniu: 

Konsultacje projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie powołania Suwalskiej Rady Seniorów.  

Poinformowała także, że w związku z nieobecnością na posiedzeniu Anny Kumiszczy, 

która była jedną z dwóch przedstawicielek suwalskich organizacji w Zespole ds. Suwalskiego 

Budżetu Obywatelskiego, zasadnym jest wykreślenie z porządku obrad punktu „3. Informacja 

o pracy Zespołu ds. Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, w składzie którego znalazła się 

przedstawicielka SRDPP”.  

Przewodniczący zarządził głosowanie łączne nad obiema propozycjami. Za jednomyślnie 

głosowało 11 osób.  

Tym samym ustalono porządek na następujący: 

1. Przyjęcie porządku obrad dziesiątego posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z dziewiątego posiedzenia SRDPP. 

3. Konsultacje projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie powołania Suwalskiej Rady Seniorów. 

4. Konsultacje projektu Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na lata 2025-2028.  

5. Konsultacje Programu Współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

6. Inne sprawy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący zapytał, czy obecni chcą jeszcze wnieść jakieś nowe sprawy do porządku 

posiedzenia. Członkowie Rady nie wnieśli żadnych nowych spraw.  

 

Ad 2. 

Przewodniczący spytał, czy do protokołu z IX posiedzenia SRDPP, który Sekretarz 

rozesłała mailem członkom SRDPP 2 września 2024 r. wpłynęły jakieś uwagi. Sekretarz 

poinformowała, że do 12 września 2024 r. nie wpłynęły żadne uwagi.  
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Przewodniczący spytał, czy członkowie Rady chcieliby mimo to wnieść jakieś uwagi. 

Członkowie SRDPP nie mieli uwag. Wobec tego Przewodniczący SRDPP zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. Za przyjęciem protokołu głosowało 11 osób. 

 

Ad 3. 

Sekretarz poinformowała, że powodem konsultacji projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Suwalskiej Rady Seniorów 

jest potrzeba zamiany w tekście wyrażenia „Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi” na „Biuro Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi”. W tym roku ma 

zostać wybrana kolejna Suwalska Rada Seniorów V kadencji. Działalność rozpocznie na 

początku stycznia. Następnie sekretarz odczytała treść uchwały zmieniającej.  

Przewodniczący SRDPP zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego projektu. Uwag nie było.  

 

Ad 4. 

Przewodniczący poprosił Dorotę Szczęsną i Maję Wawrzyniak o wprowadzenie do 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na lata 2025-2028. Głos zabrała Dorota 

Szczęsna, która przedstawiła pokrótce treść programu. 

Następnie Przewodniczący zarządził konsultacje programu. Spytał, czy ktoś z członków 

Rady chce wnieść uwagi do programu. 

  Karol Świerzbin zaproponował w punkcie I.3 zapis „Mieszkańcy Suwałk objęci 

niektórymi działaniami terapeutycznymi” zastąpić zapisem „Działania terapeutyczno-

lecznicze w Suwałkach”, jako bardziej odpowiadający treści punktu. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 11 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

 Karol Świerzbin zaproponował, aby uzupełnić zdanie w punkcie I.3.4 o liczbę 

procentową 27 %, w wyniku czego punkt uzyska brzmienie: „W 2023 roku znacząco zmalała 

(o 14) liczba mężczyzn, którzy podjęli leczenie odwykowe tj. ok. 15%. Z danych 

statystycznych wynika, że corocznie wzrasta liczba leczących się kobiet, w stosunku do roku 

2022 wzrosła o 7 osób, tj. ok. 27%.” 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 11 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zaproponował, aby w punkcie IV.I.1.5 dopisać jednostki miejskie, aby 

rozszerzyć grupę realizatorów.  
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 11 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zaproponował, aby w punkcie IV.II.2.6 wykreślić słowa „z programem 

socjoterapeutycznym”.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowała 1 osoba, przeciw było 7 

osób, 3 wstrzymały się od głosu. Tym samym propozycja została odrzucona. 

Karol Świerzbin zaproponował, aby w punkcie IV.II.2.6 dopisać na końcu słowa „a 

także uzależnień behawioralnych”. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowała 1 osoba, przeciw było 7 

osób, 3 wstrzymały się od głosu. Tym samym propozycja została odrzucona. 

Karol Świerzbin zaproponował, aby w punkcie IV.II.3.9 wykreślić słowa  

„i socjoterapeutycznymi”. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowała 1 osoba, przeciw było 7 

osób, 3 wstrzymały się od głosu. Tym samym propozycja została odrzucona. 

 Karol Świerzbin zaproponował, aby w punkcie VI zapisać, że „komisja pracuje 

społecznie”. Argumentował to tym, że pozostałe rady nie pobierają wynagrodzeń, ponadto 

kwota przeznaczona na funkcjonowanie komisji jest wysoka i można byłoby przeznaczyć ją 

na inne zadania. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowały 2 osoby, przeciw było 6 

osób, 3 wstrzymały się od głosu. Tym samym propozycja została odrzucona. 

Wobec tego Karol Świerzbin zaproponował, aby w punkcie VI zapisać następujące 

stawki wynagrodzeń: 

1. Członek Komisji za udział w pracach podzespołów problemowych za dany miesiąc 

otrzymuje:  

 za pierwsze posiedzenie wynagrodzenie w wysokości 5% aktualnego minimalnego 

wynagrodzenia za pracę,  

 za każdy następny udział dodatkowe wynagrodzenie w wysokości 1% aktualnego 

minimalnego wynagrodzenia za pracę. 

2. Przewodniczący, jego zastępca oraz przewodniczący podzespołów za udział w pracach 

podzespołów problemowych za dany miesiąc otrzymują: 

 za pierwsze posiedzenie wynagrodzenie w wysokości 5% aktualnego minimalnego 

wynagrodzenia za pracę, 

 za każdy następny udział dodatkowe wynagrodzenie w wysokości 1% aktualnego 

minimalnego wynagrodzenia za pracę. 
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3. Za udział w posiedzeniu plenarnym Komisji za dany miesiąc członkowie, 

przewodniczący, jego zastępca oraz przewodniczący podzespołów Komisji 

każdorazowo otrzymują wynagrodzenie w wysokości 3% aktualnego minimalnego 

wynagrodzenia za pracę . 

4. Za udział w pracach Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej przedstawiciel Komisji każdorazowo otrzymuje wynagrodzenie w wysokości 

5% aktualnego minimalnego wynagrodzenia za pracę.  

5. Za udział w pracach grup diagnostyczno-pomocowych Zespołu Interdyscyplinarnego  

ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej przewodniczący, jego zastępca oraz 

członkowie Komisji każdorazowo otrzymują wynagrodzenie w wysokości 1% 

aktualnego minimalnego wynagrodzenia. 

6. Wynagrodzenie, o którym mowa w pkt 1-5 wypłacane jest z dołu do 7-go dnia miesiąca 

następującego po miesiącu przepracowanym, na podstawie listy obecności stanowiącej 

załącznik do protokołu z posiedzenia lub przeprowadzonych czynności.  

Osoby nieuczestniczące w pracach Komisji nie otrzymują ww. wynagrodzeń. 

7. Za prace wykonane na podstawie umowy o dzieło lub umowy zlecenia wg 

stawki/kwoty określonej w umowie. 

8. Na wynagrodzenia członków MKRPA za udział w posiedzeniach: 

 plenarnych, 

 podzespołów ds. motywowania do leczenia odwykowego, 

 podzespołu ds. kontroli punktów sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 

 podzespołu ds. kontroli realizacji zadań Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, 

 Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej, 

 grup diagnostyczno-pomocowych Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej, 

 obsługę organizacyjno-techniczną (…) 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowały 2 osoby, przeciw były 3 

osoby, 6 wstrzymało się od głosu. Tym samym propozycja została odrzucona.  

 

Wobec tego Karol Świerzbin zaproponował, aby w punkcie VI zapisać stawki 

wynagrodzeń zmniejszone o połowę, czyli następujące: 
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1. Członek Komisji za udział w pracach podzespołów problemowych za dany miesiąc 

otrzymuje:  

 za pierwsze posiedzenie wynagrodzenie w wysokości 7,5% aktualnego minimalnego 

wynagrodzenia za pracę,  

 za każdy następny udział dodatkowe wynagrodzenie w wysokości 2,5% aktualnego 

minimalnego wynagrodzenia za pracę. 

9. Przewodniczący, jego zastępca oraz przewodniczący podzespołów za udział w pracach 

podzespołów problemowych za dany miesiąc otrzymują: 

 za pierwsze posiedzenie wynagrodzenie w wysokości 10% aktualnego minimalnego 

wynagrodzenia za pracę, 

 za każdy następny udział dodatkowe wynagrodzenie w wysokości 2,5% aktualnego 

minimalnego wynagrodzenia za pracę. 

10. Za udział w posiedzeniu plenarnym Komisji za dany miesiąc członkowie, 

przewodniczący, jego zastępca oraz przewodniczący podzespołów Komisji 

każdorazowo otrzymują wynagrodzenie w wysokości 4,5% aktualnego minimalnego 

wynagrodzenia za pracę . 

11. Za udział w pracach Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej przedstawiciel Komisji każdorazowo otrzymuje wynagrodzenie w wysokości 

7, 5 % aktualnego minimalnego wynagrodzenia za pracę.  

12. Za udział w pracach grup diagnostyczno-pomocowych Zespołu Interdyscyplinarnego  

ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej przewodniczący, jego zastępca oraz 

członkowie Komisji każdorazowo otrzymują wynagrodzenie w wysokości 2,5% 

aktualnego minimalnego wynagrodzenia. 

13. Wynagrodzenie, o którym mowa w pkt 1-5 wypłacane jest z dołu do 7-go dnia miesiąca 

następującego po miesiącu przepracowanym, na podstawie listy obecności stanowiącej 

załącznik do protokołu z posiedzenia lub przeprowadzonych czynności.  

Osoby nieuczestniczące w pracach Komisji nie otrzymują ww. wynagrodzeń. 

14. Za prace wykonane na podstawie umowy o dzieło lub umowy zlecenia wg 

stawki/kwoty określonej w umowie. 

15. Na wynagrodzenia członków MKRPA za udział w posiedzeniach: 

 plenarnych, 

 podzespołów ds. motywowania do leczenia odwykowego, 

 podzespołu ds. kontroli punktów sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 
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 podzespołu ds. kontroli realizacji zadań Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, 

 Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej, 

 grup diagnostyczno-pomocowych Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej, 

 obsługę organizacyjno-techniczną, 

szacuje się kwotę w wysokości 175.000 zł w 2025 r. i 2026 r. oraz 180.000 zł w 2027 r. i 

2028 r. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowały 3 osoby, przeciw były 2 

osoby, 6 wstrzymało się od głosu. Tym samym propozycja została przyjęta. 

Wobec tego Karol Świerzbin zaproponował, aby „zaoszczędzone” kwoty przewidziane na 

4 lata zostały rozdysponowane w następujący sposób:  

W zadaniu IV.I powiększone do 120.000 zł w każdym z czterech lat.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 10 osób, 1 wstrzymała 

się od głosu. Tym samym propozycja została przyjęta. 

W zadaniu IV.II powiększone do: 

- 2025 r. - 1.250.000 zł  

- 2026 r. - 1.330.000 zł 

- 2027 r. - 1.405.000 zł  

- 2028 r. - 1.475.000 zł 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 10 osób, 1 wstrzymała 

się od głosu. Tym samym propozycja została przyjęta. 

W zadaniu IV.III powiększone do: 

- 2025 r. - 600.000 zł  

- 2026 r. - 600.000 zł 

- 2027 r. - 600.000 zł  

- 2028 r. - 610.000 zł 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 10 osób, 1 wstrzymała 

się od głosu. Tym samym propozycja została przyjęta. 

W zadaniu IV.IV powiększone do: 

- 2025 r. - 725.000 zł  

- 2026 r. - 735.000 zł 

- 2027 r. - 745.000 zł  

- 2028 r. - 755.000 zł 
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 10 osób, 1 wstrzymała 

się od głosu. Tym samym propozycja została przyjęta. 

 

Posiedzenie opuścili Bogdan Bezdziecki i Anna Szulc. 

 

Ad 5. 

  Na początku Przewodniczący poprosił Agnieszkę Szyszko o krótkie wprowadzenie do 

Programu Współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025. Kierownik Biura Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi przedstawiła zwłaszcza zmiany, jakie zaproponowano w projekcie  

w porównaniu do programu z roku poprzedniego. Zwróciła uwagę, że tak jak w ubiegłym 

roku, zgodnie z zaleceniem Wojewody Podlaskiego w projekcie uwzględniono tylko łączną 

kwotę zaplanowaną na realizację całego programu, bez podziału na poszczególne zadania 

priorytetowe, jak było to w poprzednich latach. Przekazała ponadto, że dofinansowanie zadań 

realizowanych przez organizacje w 2025 roku zostanie znacząco zwiększone wobec tego, 

jakie było planowane na 2024 rok, bo o niemal 833.000 tys. zł. 

Następnie Przewodniczący zarządził konsultacje Programu Współpracy Miasta Suwałk  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

Elżbieta Gibowicz zaproponowała poprawkę redakcyjną w postaci usunięcia we wstępie 

słowa „Dlatego”, w rezultacie czego zdanie otrzymało brzmienie: „Należy tę współpracę 

wzmacniać i dążyć do jak największej efektywności wspólnie podejmowanych działań.” 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Elżbieta Gibowicz zaproponowała dodanie w § 6 ust. 6 słów „lub regionalnym”,  

w rezultacie czego zdanie otrzymało brzmienie: „Na wniosek Organizacji Miasto może zlecić, 

z pominięciem otwartego konkursu ofert, realizację zadania publicznego o charakterze 

lokalnym lub regionalnym, na zasadach określonych w Ustawie.” Byłoby to urealnienie zadań 

publicznych podejmowanych przez organizacje.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

 Karol Świerzbin zgłosił poprawkę w §10 ust. 1 pkt e) polegającą na zamianie 

wyrażenia „asystent osoby niepełnosprawnej” na wyrażenie „asystent osoby  

z niepełnosprawnością”. Byłoby to zgodne z obowiązującym słownictwem. 
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Przewodniczący zarządził głosowanie nad poprawką. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 13 ust. 1 pkt 4) poprzez usunięcie słów „w 

wyniku poronienia”, przez co pkt uzyskałby brzmienie: „4) wsparcie psychologiczne matek 

po porodzie jak również kobiet, które utraciły ciążę.” Byłoby to szersze określenie, 

pozwalające na objęcie opieką większej liczby kobiet. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

 Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 14 pkt 3) w postaci usunięcia słów „i 

Suwalszczyzny”, przez co pkt uzyskałby brzmienie: „3) wspieranie konkursów wiedzy 

turystyczno-krajoznawczej z zakresu znajomości Suwałk”. Argumentował to tym, że Miasto 

Suwałki powinno wspierać zadania dotyczące wyłącznie Suwałk. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowała 1 osoba, przeciw 2 

osoby, 6 wstrzymało się od głosu. Tym samym propozycja została odrzucona. 

Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 14 pkt 4) polegającą na usunięciu słowa 

„niskobudżetowych”, przez co pkt uzyskałby brzmienie: „4) wspieranie wydawnictw 

turystycznych o Suwałkach i regionie (informatory turystyczne, mapki z trasami szlaków 

turystycznych i opisem atrakcji turystycznych, miniprzewodniki, gazetki turystyczne)”. 

Pozwoliłoby to na skorzystanie z dofinansowania również innych publikacji. Ponadto 

kłopotliwym jest interpretacja słowa „niskobudżetowe”. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 15 ust. 1 w postaci usunięcia słów: „w okresie 

letnich wakacji”, przez co pkt uzyskałby brzmienie: „wspieranie działań profilaktyczno-

ratowniczych oraz zapewnienie bezpieczeństwa osób korzystających z rekreacji i turystyki 

wodnej na zalewie „Arkadia” w Suwałkach”. Argumentował to tym, że zadania z profilaktyki 

bezpieczeństwa mogą być prowadzone cały rok.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 16 ust. 1 pkt 2) w postaci zamiany słów „uczniów 

suwalskich szkół” na „dzieci i młodzieży suwalskich szkół i przedszkoli”. Dzięki takiej 

poprawce można byłoby objąć zadaniem większą liczbę najmłodszych, a edukacja dzieci 

przedszkolnych również jest bardzo ważna.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 
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 Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 16 ust. 1 pkt 3) w postaci wykreślenia słów 

„znaczących”, argumentując to tym, że jest to subiektywne. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 16 ust. 1 pkt 3) w postaci wykreślenia słów „o 

wysokiej randze artystycznej realizowanych w okresie letnich wakacji w Suwałkach, w tym: 

teatry uliczne, koncerty jazzowe, muzyki awangardowej i klasycznej, potańcówki, kino 

plenerowe dedykowane określonym gatunkom filmowym, aktorom, reżyserom lub 

kinematografii narodowej, wystawy plenerowe, itp.”. Według niego priorytet powinien być 

jak najbardziej uniwersalny i obejmować wszystkie wydarzenia kulturalne. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 7 osób, przeciw były 2 

osoby. Tym samym propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 16 ust. 1 pkt 6 usunięcia słów „cyklicznych”, 

przez co pkt uzyskałby brzmienie: „6) wspieranie wydawnictw z zakresu historii i 

regionalnego dziedzictwa kulturowego”. Dzięki temu wsparcie mogłyby uzyskać wszelkie 

publikacje, nie tylko cykliczne.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

Karol Świerzbin zgłosił propozycję w § 25 ust. 1 pkt 2) w postaci zamiany słów: 

„członkami organizacji” na słowa „powiązani z organizacją”, przez co punkt uzyskałby 

brzmienie: „Członkowie komisji konkursowej przed rozpoczęciem prac komisji składają 

oświadczenie, że nie są powiązani z Organizacją, która złożyła ofertę konkursową.” Byłoby to 

zgodne ze składanym oświadczeniem. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad propozycją. Za głosowało 9 osób. Tym samym 

propozycja została przyjęta. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący spytał, czy członkowie SRDPP chcieliby jeszcze poruszyć jakieś kwestie.  

Karol Świerzbin zaproponował, aby oferty realizacji zadania publicznego w trybie 19 a 

składać w wersji papierowej, a nie elektronicznej. Elektroniczny nabór ofert w trybie 

pozakonkursowym tzw. 19 a jest bowiem uruchamiany tylko w przypadku, gdy w budżecie 

Miasta Suwałki pozostały wolne środki po rozstrzygnięciach konkursowych, a czasami nie 

jest uruchamiany w ogóle. Tymczasem możliwość złożenia oferty powinna być 

zagwarantowana przez cały rok, niezależnie od woli organizatora otwartych konkursów ofert. 

Agnieszka Szyszko wytłumaczyła, że w takim razie w systemie elektronicznym trzeba by 
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uruchamiać nabory np. z zerową kwotą, w przypadku kiedy Miasto Suwałki nie przewiduje 

już środków na nabór pozakonkursowy. Taką „pustą” ofertę technicznie można złożyć, tylko 

nie ma to sensu. Dodatkowo, organizator konkursu płaci nawet za takie puste oferty. Wygląda 

więc, że jeżeli organizacje mają mieć nieograniczony dostęp do składania ofert w 19 a, trzeba 

byłoby to umożliwić w wersji papierowej. Obecni na posiedzeniu potwierdzili, że to dobre 

rozwiązanie.  

  

 Żadnych więcej spraw nie zgłoszono. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie. Na tym protokół zakończono. 

  

 Protokół sporządziła                                                               Przewodniczący  

 

 

 Agnieszka Szyszko                                                                 dr Jarosław Ruszewski  

Suwałki, dnia 16 września 2024 r.  

 

Załączniki do Protokołu: 

1) Lista obecności;  

2) Wyniki konsultacji z SRDPP projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Suwalskiej Rady Seniorów; 

3) Wyniki konsultacji z SRDPP projektu Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na lata 2025-2028;  

4) Wyniki konsultacji z SRDPP projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Programu Współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 


